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منصور برزگر پیشکســوت کشــتی کشور 
با انتقــاد از رفتارهای انجــام گرفته با حمید 
سجادی گفت: خوشــحالم که برای اولین بار، 
یک ورزشی، وزیر ورزش و جوانان شده است. 
امیــدوارم بتواند در همه امــور ورزش بتواند 
عملکرد خوبی داشــته باشــد. کار میدانی با 
ماست و کار بیرون گود، بر عهده مدیران است. 
وزیر ورزش باید مشکلات ورزش را بتواند حل 

کند و ما دیگر سیاسی ها در ورزش نبینیم.
به گزارش خبرآنلاین؛پیشکســوت کشتی 
ایران درباره شایعات اخیر مطرح شده در حوزه 
وزارت ورزش و جوانان،گفت: مســاله ورزش با 
مســاله حکومت فرق دارد. ورزش باید 4 سال 
به 4 سال مورد ارزیابی قرار بگیرد و نتیجه کار، 
سر 4 سال مشخص شود. متاسفانه نمایندگان 
مــا در همه چیز ورزش دخالت می کنند و اگر 
درســت عمل می کردند، این وضــع ما نبود. 

نمایندگان مــا از ورزش حرف می زنند و تنها 
چیزی کــه از ورزش می داننــد، این بوده که 
در کوچه خود فوتبــال بازی کرده اند. ورزش 

مستقیما با جامعه و روابط مردم طرف است.
وی افزود: اگر یک ورزشــکار پایش را کج 
کند، همه متوجه می شــوند. ما مســتقیما با 
مردم طرف هســتیم. وقتی اســتادیوم آزادی 
پر می شــود، فقط حاضران در آن ورزشــگاه 
نیســتند، بلکه مردم تمام کشور بیننده آن از 
طریق رسانه و... هســتند. وقتی ما در آستانه 
المپیک رئیس فدراســیون را عوض می کنیم، 
اگر عملکــردش خوب باشــد، می گویند این 
نتیجه کار من بوده اســت. سوالی که من دارم 
این است که شما چطور توانستی یک ساله تیم 

درست کنی و بچه ها را بشناسی؟
او در خصــوص شــایعاتی در خصــوص 
برکناری وزیــر ورزش و جوانان با توجه به در 

پیش بــودن رویدادهای مهم ورزشــی گفت: 
این کاملا اشتباه است. این مسائل فامیل بازی 
است و اصلا ورزش موضوعیت ندارد و به فکر 
سالم سازی جامعه نیستند. همانقدری که من 
از سیاســت می دانم، آن ها از ورزش می دانند. 
آقای ســجادی دو سال است دارد کار می کند 
و نتیجه کارش در بازی های آسیایی و المپیک 
مشــخص خواهد شــد. هدف آن ها این است 
که بخواهنــد در اینجا فامیل بازی کنند و اگر 
عملکردشــان خوب شــود، به خودشان ربط 
می دهند و در غیراینصورت مسئولیت نتایج را 

بر عهده نمی گیرند.
این  برزگر، همچنین درخصوص شــرایط 
روزهای کشــتی ایران گفت: آقــای دبیر در 
ساخت و ساز برای فدراسیون کشتی عملکرد 
قابل توجهی داشــته است. به طور کلی اگر ما 
عملکرد کشورهای رقیب و مترقی مثل آمریکا 

و چین و روســیه را در نظــر بگیریم، متوجه 
خواهیم شــد که این کشورها تنها المپیک را 

شاخص قرار می دهند.
نتیجه هر فدراســیون در المپیک مشخص 
می شــود و اگر من از حال و روز کشتی خوب 
یا بد بگویم، اشــتباه کردم. حال و روز کشتی 

پس از المپیک مشــخص خواهد شــد. او در 
ادامه با اشاره به برگزاری انتخابات فدراسیون 
کشتی گفت: مشکل ما این است که در آستانه 
المپیک، انتخابات را برگزار می کنیم و این یک 
مشکل اســت. ما متاسفانه گناه را گردن یکی 

دیگر می خواهیم بیندازیم.

برزگر:حالوروزکشتیپسازالمپیکمشخصمیشود

رئیس فدراســیون قایقرانی گفت: دریاچه 
آزادی با توجه به کم شــدن ســطح آب دارد 
به پیســت اسکیت تبدیل می شــود و کسی 
نمی گوید ورزشکاران ما باید کجا تمرین کنند.

علیرضا ســهرابیان در گفت وگو با ایســنا 
درباره ی حل نشــدن مســئله کاهش سطح 
آب دریاچه آزادی و مشکل تمرینی تیم های 
ملی ایران بیان کــرد: دریاچه آزادی دارد به 
پیست اســکیت تبدیل می شود. شب گذشته 
با وزیــر ورزش و مســئولان مجموعه آزادی 
صحبت کردم. همه اعلام می کنند متاســفانه 
شــهرداری چاه عمیقی حفر کرده و برداشت 
آب از آن به شکلی اســت که آب به دریاچه 

آزادی نمی رسد. 
او افزود: همچنین بــا توجه به گرمی هوا، 
بــرای آبیاری آب زیادی از دریاچه برداشــت 

می شود. 
فکــر می کنم با این شــرایط تــا بازیهای 
آســیایی هانگژو برای  لای روبی کف دریاچه 
مشــکلی نداشته باشیم چون دیگر آبی وجود 
ندارد تا مشکل ساز شود و به راحتی لای روبی 

انجام می شود!
رویینگ به روسیه می رود، 

آب های آرام به آلمان
ســهرابیان در مــورد برنامــه رویینگ و 
آب های آرام در شرایط کم آبی دریاچه آزادی 
گفت: برای رویینگ با روســیه مکاتبه کردیم 
که اردو داشته باشیم و جواب هم دادند. داریم 
شرایطی فراهم می کنیم تا این اعزام به نحوی 
باشد که ورزشکاران چند روز مانده به اعزام به 
بازی های آسیایی هانگژو به ایران برگردند تا از 

کم آبی دریاچه دچار مشکل نشوند.
برای آب های آرام نیــز تیم ۲۰ نفره را به 
مســابقات قهرمانی جهان و کســب سهمیه 
المپیک در آلمان می فرستیم. نفراتی که اینجا 
می مانند را نمی دانم چه کار کنم. اگر پول به 

دستم برسد، آنها را از ایران خارج می کنیم. 
واقعا دیگر آبی باقــی نمی ماند که تمرین 
کنیم و در بازی های آســیایی هانگژو بتوانیم 

پرچم ایران را به اهتزاز در بیاوریم.

کسانی که عرق ملی دارند، 
به دادمان برسند

او ادامه داد: کســانی که شــعار می دهند، 
ورزشــکاران ایران بایــد افتخارآفرینی کنند، 
نمی گویند ورزشکاران ما کجا باید تمرین کنند. 

اگــر کم کاری کنیم، بلندگــوی انتقاد خود را 
بلند می کنند اما الان کســی چیزی نمی گوید 
که ورزشکاران در این هوای گرم و کمبود آب، 

کجا تمرین کنند.
امیدوارم کسانی که صدای من را می شنوند 

و عِرق ملی دارند، به داد ما برسند.
۴ بار برای دراگون بوت تلاش کردیم

رئیس فدراســیون در مورد حذف سهمیه 
دراگون بوت از بازی های آسیایی هانگژو تصریح 
کرد: در لیستی که برای ما فرستادند تا نفرات 

را اعــلام کنیــم، دراگون بوت نبود و نشــان 
می دهد از لیست رشته های اعزامی به بازی های 
آسیایی هانگژو حذف شــده است. ما چهار بار 
تلاش کردیم که در لیســت باشد اما در جلسه 

ستاد عالی بازی ها تصمیم گرفتند که نباشد.

رئیسفدراسیونقایقرانی

دریاچهآزادیبهپیستاسکیتتبدیلمیشود
مرگتدریجیدلالان  

فدراســیون فوتبال مدعی 
اســت در فصــل جدیــد با 
دنبال  به  بیشتر  سخت گیری 
جلوگیــری از جذب بازیکنان 
خارجــی بی کیفیت توســط 

باشگاه ها است.
لیگ  ایرنــا،  گــزارش  به 
برتر فوتبال ایران کم بازیکن 
خارجی و بی کیفیت به خود ندیده است؛ خارجی هایی که حتی برخی هایشان از 
زدن یک بغل پای ساده هم عاجز هستند اما با کیلوهای اضافی و فیزیکی که به 

فوتبالیست نمی خورد در ترکیب تیم های مختلف لیگ به میدان می روند.
اگر چه در بین بازیکنانی که به ایران آمده اند، بازیکن خوب و نامدار که سابقه 
بازی در تیم های معتبر اروپایی را داشــته است هم دیده می شود اما در مجموع 
کفه ترازو به سمت خارجی های بی نام ونشان که برخی هایشان در طول یک فصل 

دقایق بازی شان به ۹۰ دقیقه هم نمی رسد سنگین تر است.
حکایــت پائولو روبروتو دی کارمو مهاجم برزیلی که ۱۵ ســال پیش پیراهن 
پرســپولیس را پوشید و بعدها مشخص شد در کشورش پرنده فروش بوده است 
هنوز از خاطره ها نرفته؛ بازیکنی که از همان اســتایل راه رفتنش در زمین بازی 

می شد تشخیص داد کیلومترها با یک بازیکن حرفه ای فاصله دارد.
با این حال »دی کارمو«ها در فوتبال ایران کم نبوده اند و در ۲۲ دوره ای که از 
حرفه ای شدن فوتبال باشگاهی و راه اندازی لیگ برتر می گذرد یک لیست طولانی 
می توان از بازیکنان خارجی لیگ ایران را نام برد که حضورشان در تیم های ایرانی 
بیشتر از آنکه جنبه فنی، جنبه دلالی داشته است. به طوری که خیلی از بازیکنان 

همان تیم، سطحی به مراتب بالاتر از هم تیمی خارجی شان داشته اند.
با این حال نفوذ دلالی در سیســتم فوتبال ایران که فصل به فصل گسترده تر 
می شود، سبب شده تا فوتبالیست های بی کیفیت خارجی به عنوان پروژه های نان 
و آب داری برای سوءاستفاده مالی تبدیل شوند. قرارداد چند برابر ارزش واقعی با 
ایــن بازیکنان که بخش زیادی از پول به جیب دلالان و برخی مربیان و مدیران 

باشگاه ها می رود و بخش کمی از این پول به بازیکن می رسد.
علاوه بر تاخیر باشگاه ها در پرداخت قسط های قرارداد این بازیکنان، حتی در 
موارد زیادی سبب شد که آنها با شکایت به فیفا، علاوه بر محرومیت باشگاه های 

ایرانی، جرایم و غرامت های هنگفتی را دریافت کنند.
فدراســیون فوتبال چند ســال گذشــته با وضع قوانین مختلف و گذاشتن 
صافی های مختلف مانند بازی در رده های ملی و لیگ های شــناخته شــده در 
صــدد جلوگیری از ورود بازیکنان بی کیفیت خارجی بود. با این حال این قوانین 
سفت وســخت درعمل به صورت کامل اجرا نشد تا لیگ ایران پر از خارجی هایی 
باشد که بیشتر با هدف دلالی روی نیمکت باشگاه های لیگ برتری می نشستند.

برای فصل جدید هم فدراســیون فوتبال بار دیگر دســت به کار شــده و در 
دستورالعمل ســاماندهی آیین نامه و قراردادهای بازیکنان و کادرفنی لیگ برتر، 
قوانیــن محدودکننده بیشــتری را وضع کرده تــا ورود خارجی های بی کیفیت 

سخت تر شود.
در بخشــی از این آیین نامه آمده است: »اگر بازیکنی خارجی به غیر از دلایل 
پزشکی مورد تایید ایفمارک، در کمتر از ۶۰ درصد زمان مسابقات حضور داشته 
باشد بازیکن غیرموثر است و به این ترتیب هر بازیکن غیرموثر در هر تیم منجر 

به کسر یک سهمیه بازیکن خارجیِ آن تیم در فصل بعد می شود.«
رئیس فدراســیون فوتبال هم در نشست مسئولان کمیته های روابط عمومی 
و فرهنگی سازمان لیگ، حراست فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ، به باشگاه ها 
برای جذب بازیکن خارجی بی کیفیت هشدار داد و گفت: »ما بازیکنان خارجی 
داشته ایم که عملکرد آنها مورد نقد هواداران بوده و این بازیکن در یک بازی بین 
۱۰ تا ۲۰ دقیقه بازی کرده و مبلغ قابل توجهی را دریافت کرده است. مشخص 
است وقتی شما یک بازیکن خارجی را جذب می کنید، او باید از بازیکنان داخلی 
ما بهتر باشد. قانون جدید که می گوید بازیکن خارجی باید ۶۰ درصد بازی ها را در 
زمین باشد به این دلیل است که بازیکن بازی کند و در غیر این صورت باشگاه ها 

نمی توانند از بازیکن خارجی در سال بعد استفاده کنند.«
حال با توجه قوانین جدید فدراســیون فوتبال باید منتظر ماند و دید که آیا 
دســت دلالان برای ورود خارجی های بی کیفیت به لیگ ایران بسته می شود یا 
مانند فصل های پیش، فوتبال ایران بهتریــن جا برای دلالان باقی خواهد ماند. 

شروع فصل جدید به این سوال می تواند پاسخ بدهد.

نگاه

در حالــی که یک هفته از جلســه ســتادعالی بازی ها 
می گذرد، هنوز خبررسمی در مورد لیست نهایی رشته ها و 
تعداد سهمیه های هر رشته برای بازی های آسیایی هانگژو 

اعلام نشده است.
به گزارش ایسنا، ستاد عالی بازی ها برای تعیین تکلیف 
نهایی رشــته های اعزامــی به بازی های آســیایی هانگژو 
تشکیل جلسه داد. نکته مهم این است از این جلسه بسیار 
مهم هیچ خروجی از سوی وزارت ورزش اعلام نشد. حتی 
مناف هاشمی دبیرکل کمیته ملی المپیک هم  پس از این 

نشســت در گفت و گو با رســانه ها اعلام کرد که جزئیات 
نشست ستاد عالی هنوز به دست من نرسیده است.

اما پس از گذشــت یک هفته از جلســه ســتاد عالی 
بازی ها، همچنان هیچ خبر رسمی از لیست نهایی رشته ها 

و سهمیه هایی که هر  رشته دارد، اعلام نشده است.
تنها چیزی که از گوشــه و کنار شــنیده می شود، این 

است که برخی رشته ها ریزش سهمیه داشته اند.
در میان فدراســیون ها هم اعــلام می کنند که به طور 
رســمی هیچ چیزی به آنها اعلام نشــده اســت و تنها به 

صورت تلفنی از سهمیه های خود مطلع شده اند.
نکته مهم این اســت که ستاد عالی بازی ها تغییراتی را 
در تصمیماتی که در جلسات قبل گرفته، ایجاد کرده است. 
برای نمونه یک سهمیه شمشیربازی اپه زنان، تیم هندبال 

زنان و دراگون بوت مردان حذف شده اند. 
پیش از این فدراسیون اعلام کرده که موافقت کرده اند، 
تنیس روی میز سه ســهمیه دربخش مردان داشته باشد 
اما اکنون آن را به دو سهمیه کاهش داده اند. والیبال زنان 

هم به بازی های آسیایی اعزام نمی شود.
دوچرخه ســواری درخواست افزایش یک سهمیه دیگر 
در بخش زنان داشــته که موافقــت نکرده اند اما در بخش 
مردان موافقت شــده کــه بجای یک ورزشــکار مرد، دو 

ورزشکار مرد اعزام  شوند.
در واقع به جز رشته های گروه اول که مدال آور هستند 
و قرار اســت با حداکثر ظرفیت اعزام شوند، تعداد سهمیه 
رشته های گروه دوم و سوم مشخص نیست و تنها از گوشه 

و کنار ریزش سهمیه ها شنیده می شود.
البته این انتظار بود ســتادعالی بازی ها حداقل با یک 
خبررسمی اعلام می کرد که کدام رشته ها کاهش سهمیه 

داشته اند و به چه علت این اتفاق افتاده است.
روزشــمار بازی های آسیایی هانگژو به عدد ۶۶ رسیده 
است اما هنوز  فدراســیون ها درگیر این هستند که کدام 
تیمشان با چه تعداد نفرات به بازی ها می روند و یا هنوز در 
حال رایزنی و چانه زنی برای افزایش سهمیه خود هستند. 
البته این در حالی اســت که  زمان ارســال لیست ها تمام 
شده است و به نظر نمی رسد که امکان اینکه رشته جدید 

ثبت نام شــود، وجود داشته باشــد و کمیته ملی المپیک 
لیست نفرات اعزامی را از فدراسیون ها گرفته است.

در گروه یک با عنوان رشته های قطعی با ظرفیت کامل 
در رشــته های کشــتی )آقایان(، کاراته )آقایان و بانوان(، 
وزنه برداری )آقایان(، ووشــو و کوراش )آقایان و بانوان(، 
تکواندو )آقایان و بانوان( والیبال )آقایان(، کبدی )آقایان و 
بانوان(، قایقرانی در رشته کانو و کایاک و رویینگ )آقایان 
و بانــوان(، دو و میدانی )آقایــان( و واترپولو)آقایان( اعزام 

می شوند.
همچنین رشــته های صخره نوردی )آقایــان و بانوان(، 
تیراندازی )آقایان و بانوان(، تیرانــدازی با کمان کامپوند 
)آقایان و بانوان(، هندبــال )آقایان(، بازی های الکترونیک 
)آقایــان(، بوکس )آقایان(، شــطرنج )آقایــان و بانوان(، 
وزنه بــردای )بانــوان(، دوومیدانــی )آقایــان و بانــوان(، 
فوتبــال )آقایان(، تنیس روی میز)آقایان(، شمشــیربازی 
ســابر)آقایان(، دوچرخه ســواری کوهســتان )بانوان( و 
ژیمناســتیک هنری گروه دوم اعزامی رشته های قطعی با 

ظرفیت نامشخص به این رقابت ها خواهند بود.
چهار رشــته اســکیت )فری اســتایل(، بســکتبال، 
دوچرخه سواری و جودو مقرر شد به گروه دوم جهت اعزام 

اضافه شوند.
تنیس روی میز)یک دختر و یک پســر(، تنیس خاکی 
)یک دختر(، شمشــیربازی اپه)یک دختــر(، جودو)یک 
دختــر( و تیراندازی با کمان و ریکــرو )یک دختر و یک 
پســر(، شنا )4 پسر( سهمیه دارند.  همچنین با اعزام تیم 

هندبال دختران به بازی ها موافقت شد.

کاهشبیسروصدایورزشکاراناعزامیبهبازیهایآسیایی

ارزش تقریبی بازیکنان شــاغل در لیگ برتر، رده بندی 
قیمتی ترین تیم های فوتبال ایران را مشخص کرده است.

به گزارش »ورزش سه«، تب بازار تابستانی فوتبال ایران 
در حالــی هر روز هفته با شــایعات و اخبار نقل و انتقالاتی 
بالا و پایین می شــود که بــه طور جدی ذائقــه هواداری 
دنبال کنندگان فوتبال ایران در ســال های اخیر تغییر پیدا 
کرده و حمایت طرفداران از تیم های مورد علاقه شان بیشتر 
از آنکه به ســمت تمجید پیش برود، به این ســو رفته که 
با استخفاف بازیکنان شان ســعی در ضعیف تر نشان دادن 
اسکواد تیم خود داشته باشند. موضوعی که بهانه ای شد تا 
در این مطلب به ارزش نســبی تیم های حاضر در لیگ برتر 
پرداخته و آنها را بر اســاس یک پارامتر مشخص که همان 

قیمت بازیکنان است، رده بندی کنیم.
با صحبت از قیمت بازیکن و باشگاه، پای ترانسفرمارکت 
به عنوان مرجعی قابل استناد در سطح بین المللی به ماجرا 
باز می شود و پس از بررسی لیست ارزشمندترین بازیکنان 
شاغل در فوتبال ایران، حالا بر اساس این سایت، به بررسی 
ترتیبی ارزشــمندترین تیم های فوتبال حاضر در لیگ برتر 

می پردازیم.
پرسپولیس )1۴.35 میلیون یورو(

قهرمان فصل گذشــته فوتبــال ایــران در حال حاضر 
ارزشــمندترین اســکواد لیگ را به خــود اختصاص داده و 
با ســتاره های پرتعداد خــود، در صدر این فهرســت قرار 
گرفته است. محمدحســین کنعانی زادگان، مهدی ترابی، 

علیرضا بیرانوند، ســعید صادقی و میلاد سرلک، پنج ستاره 
گران قیمت پرافتخارترین تیم تاریخ لیگ برتر هستند.

استقلال )12.10 میلیون یورو(
آبی پوشــان پایتخت که با از دست دادن محمد محبی 
و مهدی قایدی شــاهد کاهش ارزش ترکیب خود هستند، 
دومیــن تیم ارزشــمند فوتبــال ایران بر اســاس انتخاب 
ترانســفرمارکت است. آبی ها در حال حاضر تنها دو بازیکن 

میلیــون یورویــی در ترکیب خود دارند و پــس از مهرداد 
محمدی و کویــن یامگا، پیمان بابایی، آرمین ســهرابیان 
و روزبه چشــمی ســه بازیکن گران قیمت دیگر این تیم را 

تشکیل داده اند.
سپاهان ) 10.83 میلیون یورو(

طلایی پوشان اصفهان که فصل گذشته با ژوزه مورایس 
پرتغالی رتبــه دوم لیگ برتر را به خود اختصاص دادند، در 

حال حاضر سومین تیم ارزشــمند لیگ را در اختیار دارند 
که امید نورافکن و رضا اســدی با ۱.۲ میلیون یورو، شهریار 
مغانلو با یک میلیون یورو و پیام نیازمند و میلاد زکی پور با 
7۵۰ هزار یورو، ارزشمندترین بازیکنان این اسکواد را شامل 

می شوند.
تراکتور )10.35 میلیون یورو(

محمدرضا زنوزی، مالک باشگاه تراکتور، چهارمین اسکواد 
ارزشمند لیگ برتر ایران را در اختیار پاکو خمس قرار داده 
تا در فصل آینده یک مدعی جدی قهرمانی در تبریز حاضر 
باشــد. تیمی که ریکاردو آلوز را با ارزش یک و نیم میلیون 
یورویی در راس بازیکنان ارزشمند خود می بیند و پس از او، 
گوستاوو واگنین، آلوارو خیمنز، حسین پورحمیدی و عارف 

آقاسی، چهار بازیکن شاخص این تیم به شمار می روند.
گفتنی است پرسپولیس، اســتقلال، سپاهان و تراکتور 
در حالی چهار رده اول لیست ارزشمندترین تیم های حاضر 
در لیگ برتر ایران را بــه خود اختصاص داده اند که پس از 
این چهار تیم، گل گهر ســیرجان، ذوب آهن اصفهان، ملوان 
بندرانزلی، مس رفسنجان، فولاد خوزستان، شمس آذر قزوین، 
آلومینیوم اراک، نســاجی مازندران، پیکان تهران، استقلال 
خوزســتان، صنعت نفت آبادان و هوادار، جایگاه های بعدی 
این صف بندی را پر کرده اند. رده بندی ای که در صورت نگاه 
واقع بینانه هواداران به آن، شاید توقعات دوستداران تیم های 
حاضر در فوتبال ایران از جایگاه تیم های محبوب شــان در 

پایان فصل، رنگ و بوی منطقی به خود بگیرد.

ارزشمندترینبازیکنانشاغلایرانبرایاینچهارمربی!

شهابزاهدیدرنقشتخریبچی
شهاب زاهدی تقریبا همان 
یحیی  کــه  اســت  بازیکنی 
دنبالش بــود. او در بازی های 
دوســتانه اخیر پرســپولیس 
در نقش یــک مهاجم دونده 
و پرتلاش ظاهر شــده و خط 
دفــاع حریفان را بــا این نوع 
بازی حسابی تحت فشار قرار 
می دهد. به گزارش خبرآنلاین؛ یحیی گل محمدی بعد از اینکه شــهریار مغانلو 
را در خط حمله پرســپولیس از دست داد نتوانست بازیکنی با قابلیت دوندگی و 
جنگندگی او در این پست پیدا کند. بازیکنی که با دوندگی بی امان و قدرت بدنی 
بالا در نقش یک تخریبچی و پرس کننده در نوک خط حمله سرخپوشــان عمل 
کند. اما به نظر می آید او برای فصل پیش رو دغدغه ای در این مورد نداشته باشد. 
از این جهت که شهاب زاهدی تقریبا همان بازیکنی است که یحیی دنبالش بود. 
او در بازی های دوســتانه اخیر پرسپولیس در نقش یک مهاجم دونده و پرتلاش 
ظاهر شده و خط دفاع حریفان را با این نوع بازی حسابی تحت فشار قرار می دهد.
همین مســاله باعث می شــود که بازیکنان کناری و پشت سر زاهدی فضا و 
فرصت بیشــتری برای گلزنی پیدا کنند. با توجه به این مســاله احتمال اینکه 
پرسپولیس با یک مهاجم نوک بازی کند خیلی زیاد است و کار عبدی هم برای 
رقابت با زاهدی آسان نخواهد بود. ناگفته نماند شهاب هنوز آن طور که باید گلزن 
و چهارچوب شناس نشان نداده و از این رو یحیی برای خط حمله حتما باید دنبال 

یک تمام کننده تمام عیار به مانند لوکادیا باشد.

میلادسرلکبایدبهسربازیبرود
قانــون میلاد  بر اســاس 
تیم  بازیکــن  ســرلک کــه 
پرســپولیس است باید از اول 
شهریورماه به خدمت سربازی 
بــرود؛ اما یک شــرط وجود 
دارد که می تواند سربازی این 

بازیکن را به تعویق بندازد.
قانــون میلاد  بر اســاس 
سرلک که بازیکن تیم پرسپولیس است باید از اول شهریورماه به خدمت سربازی 
برود؛ اما اگر امیر قلعه نویی این بازیکن را به تیم ملی دعوت کند، سرلک می تواند 

تا دو سال آینده )یعنی 3۰ سالگی( از خدمت سربازی معاف شود.
هجدهم تیرماه ســازمان وظیفه عمومی خطاب بــه وزارت ورزش و جوانان 
نامه ای ارسال و اعلام کرد: »با توجه به اینکه مشمول میلاد سرلک بازیکن باشگاه 
پرســپولیس تهران به استناد بند یک بخش اول فصل دوم دستورالعمل اجرایی 
ارائه تسهیلات به مشمولان ورزشکار حرفه ای و قهرمانی به دلیل عدم دعوت به 
تیم ملی فوتبال و سن بالای ۲8 سال مجوز فعالیت تیم های لیگ برتری را ندارد.
لذا خواهشمند است دستور فرمایید به فدراسیون فوتبال ابلاغ گردد از تاریخ 
۱4۰۲.۰۶.۰۱ از ادامه فعالیت ورزشی مشمول ذکر شده جلوگیری بعمل آورده 

و نتیجه اقدامات به این سازمان اطلاع رسانی گردد.
بدیهی اســت که فرد ذکر شده باید در تاریخ ۱4۰۲.۰۶.۰۱ نسبت به معرفی 
خود به مراکز آموزشی تعیین شده اقدام کند«. یکی از فرماندهان ستادکل نیروی 
مســلح در این خصوص به خبرنگار تسنیم اطلاع داده اســت که اگر تا قبل از 
شــهریورماه »میلاد ســرلک« به تیم ملی دعوت شود می تواند تا دو سال یعنی 

تا 3۰ سالگی به سربازی نرود و هم در تیم ملی و هم در لیگ برتر بازی کند.
وی افزود: اما اگر شهریورماه فرا برسد و میلاد سرلک به تیم ملی دعوت نشود 
باید سرلک خودش را معرفی کند؛ اما هر زمان که اسمش در تیم ملی قرار بگیرد 
می تواند از خدمت سربازی ترخیص شود و به تیم ملی برود و حتی در لیگ برتر 
هم بازی کند. این مقام مسئول اضافه کرد: حتی اگر اسم میلاد سرلک یک هفته 
در لیست تیم ملی باقی بماند می تواند مجوزی باشد که این بازیکن برای دو سال 

به خدمت سربازی نرود و همچنان فوتبال بازی کند.

اخبارکوتاه


